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Protokół 

z Walnego Zgromadzenia Sprawozdawczego 

Członków Polskiego Związku Kajakowego 

w Wałczu, w dniu 29 kwietnia 2023 r. 

 

Punkt 1 

Otwarcie Walnego Zgromadzenia. 

 

O godzinie 19:38 prezes Zarządu Polskiego Związku Kajakowego Grzegorz Kotowicz 

otworzył obrady Walnego Zgromadzenia Sprawozdawczego Członków PZKaj. Obrady rozpo-

częły się w drugim terminie. 

 

Na wstępie prezes powitał wszystkich delegatów oraz zaproszonych gości  

i wspomnieniami pożegnał osoby obecne do niedawna w środowisku trenerów, zawodników, 

sędziów i działaczy, tj.: Stanisława Guca, Elżbietę Jaworską, Antoniego Piotrowskiego, Ryszar-

da Jękota, Krzysztofa Furdala, Wacława Haloszkę, Zdzisława Piętkę, Krystynę Majewską, Ka-

zimierza Nikina, Jerzego Styp-Rekowskiego, Romualda Saję, Zenona vel Macieja Jankowiaka, 

Edwarda Górę. 

Minutą ciszy uczczono pamięć zmarłych. 

W dalszej części obrad prezes Kotowicz zaproponował wybór przewodniczącego Walne-

go Zgromadzenia. 

 

Punkt 2 

Wybór Przewodniczącego i Zastępcy oraz Sekretarza obrad. 

 

Na funkcję Przewodniczącego prezes Zarządu zarekomendował pana Bogusława Popielę. 

W związku z brakiem innych zgłoszeń, propozycję poddano pod głosowanie. Delegaci Walnego 

Zgromadzenia zatwierdzili kandydaturę jednomyślnie. Bogusław Popiela podziękował zebra-

nym za obdarzenie go mandatem zaufania oraz zadeklarował rzetelne i sprawne poprowadzenie 

spotkania zgodnie z obowiązującym Statutem PZKaj. 

Prezes Grzegorz Kotowicz poprosił przewodniczącego Walnego Zgromadzenia Sprawoz-

dawczego o poprowadzenie dalszej części posiedzenia. 

 

Następnie przewodniczący Popiela zaproponował skład Prezydium z następujących osób: 

Adam Seroczyński – wiceprzewodniczący, Piotr Szczeszek – sekretarz. Wobec braku zgłoszeń 

z sali przegłosowano skład Prezydium, którego wybór został zatwierdzony przez delegatów 

jednogłośnie.  

 

Prezydium ukonstytuowało się w składzie: 

- Bogusław Popiela – przewodniczący WZSS PZKaj 

- Adam Seroczyński – wiceprzewodniczący WZSS PZKaj 

- Piotr Szczeszek – sekretarz WZSS PZKaj 

 

Następnie przewodniczący zaproponował rozpatrzenie przyjęcia porządku oraz regulami-

nu obrad. 
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Punkt 3 

Przyjęcie porządku i regulaminu obrad. 

 

Przewodniczący Bogusław Popiela poinformował zebranych, że propozycja porządku ob-

rad wraz z projektem regulaminu została przesłana do wszystkich członków PZKaj.  

Projekt regulaminu oraz projekt porządku obrad zostały przyjęte jednogłośnie. 

Członkowie Walnego Zgromadzenia Sprawozdawczo-Statutowego Polskiego Związ-

ku Kajakowego zatwierdzili jednogłośnie projekt regulaminu i projekt porządku obrad  

w następującym brzmieniu: 

  

1. Otwarcie Walnego Zgromadzenia. 

2. Wybór Przewodniczącego, Zastępcy oraz Sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku i regulaminu obrad. 

4. Wybór Komisji: 

- Mandatowo-Skrutacyjnej, 

- Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie z działalności Polskiego Związku Kajakowego za rok 2022.  

6. Sprawozdanie finansowe Polskiego Związku Kajakowego za rok 2022.  

7. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

8. Dyskusja nad sprawozdaniem finansowym i z działalności PZKaj za rok 2022. 

9. Sprawozdanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego PZKaj za rok 

2022. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności PZKaj za rok 

2022. 

12. Sprawozdanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Podsumowanie obrad. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Punkt 4 

Wybór Komisji. 

 

W dalszej części posiedzenia przewodniczący Walnego Zgromadzenia Sprawozdawczego 

Członków PZKaj zaproponował wybór dwóch komisji: Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej oraz 

Komisji Uchwał i Wniosków. 

Do składu Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej zarekomendował kandydatury: pani Eweli-

ny Pilarz, pana Dariusza Białkowskiego oraz pana Macieja Piórko.  

Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

W związku z brakiem zgłoszeń z sali, przewodniczący przystąpił do głosowania  

w sprawie zatwierdzenia składu komisji.  

Członkowie Walnego Zgromadzenia poparli kandydatury jednogłośnie. 

 

Po wyłonieniu składu Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej przewodniczący zaproponował 

wybór członków Komisji Uchwał i Wniosków w osobach: pana Wojciecha Bigiela, pana Arka-

diusza Górskiego oraz pana Jakuba Sitkowskiego. 

Kandydaci wyrazili zgodę na udział w pracach komisji. 

Z uwagi na brak innych zgłoszeń przewodniczący zarządził głosowanie.  

Skład komisji zaakceptowano jednogłośnie.  
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Komisje przystąpiły do pracy. 

Po wyborze komisji Walnego Zgromadzenia Sprawozdawczego Członków PZKaj prze-

wodniczący Bogusław Popiela przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Punkt 5 

Sprawozdanie z działalności Polskiego Związku Kajakowego za rok 2022. 

 

W tym punkcie przewodniczący Bogusław Popiela przekazał głos prezesowi Polskiego 

Związku Kajakowego. 

Prezes Grzegorz Kotowicz omówił skład Zarządu w roku 2022 i poinformował, że na 

przestrzeni roku z funkcji ustąpiła pani Jolanta Rzepka, która obecnie pełni funkcję urzędującej 

sekretarz generalnej Związku, a w jej miejsce dokooptowany został pan Marek Szymankiewicz, 

który podczas wyborów w 2021 roku był kolejną osobą kandydującą do Zarządu PZKaj z naj-

większą liczbą głosów. Następnie prezes nadmienił, że posiedzenia Zarządu w roku 2022 odby-

ły się 4 razy w formie hybrydowej a wzięli w nich udział m.in.: przewodnicząca Komisji Rewi-

zyjnej Jolanta Kwinta, członkowie Komisji Rewizyjnej: Ryszard Oborski i Lesław Duma, 

główna księgowa Irena Gajewska oraz sekretarz generalna Jolanta Rzepka. Zarząd na posiedze-

niach podjął 45 uchwał oraz w ciągu roku 45 uchwał elektronicznych. 

Prezes Kotowicz podkreślił, że rok 2022, to pierwszy pełny rok działalności wybranego 

w 2021 roku Zarządu. Dodał, że był to rok pełen zmian organizacyjnych zarówno w biurze 

Związku, którego skład został zmieniony w 80%, jak i w obszarze działalności sportowej,  

w której w najbliższym czasie zostanie ogłoszony konkurs na stanowisko dyrektora sportowego. 

Zasygnalizował, że ubiegły rok był również rokiem przejściowym wdrażania elektronicznego 

systemu pod względem wyrabiania licencji i opłat oraz uczulił delegatów, że od roku 2024 wy-

dawanie/odnawianie licencji oraz opłaty będą dokonywane tylko przez system.  

Kontynuując omawianie sprawozdania z działalności PZKaj, Grzegorz Kotowicz podzię-

kował pracownikom za wkład w funkcjonowanie biura, a także Zarządowi, dzięki któremu mo-

że być prezesem urzędującym, co pozwala na większe zaangażowanie w sprawy Związku. Do-

dał, że dzięki temu Związek pozyskał sponsora głównego – Polską Grupę Energetyczną, który 

dzięki działaniom podjętym w 2022 roku, podniósł kwotę świadczenia sponsorskiego o 25%. 

Prezes Kotowicz poinformował, że w wyniku podjętych negocjacji Związek zyska partnera na 

najbliższe 2 lata, którym będzie Totalizator Sportowy. Nadmienił, że nawiązana została również 

współpraca z takimi partnerami, jak: Plastex, Olimpijczyk Bis, Hotel Duna Parque i Hotel Aba-

de Joao z Portugalii, czy Ośrodek Sportu i Rekreacji „Kolna” z Krakowa. Prezes zauważył, że 

ze względu na liczbę podejmowanych działań promocyjnych i pozyskiwania programów  

z MSiT, do biura PZKaj mogą zostać zatrudnione nowe osoby, które pomogą przy ich realizacji. 

Poinformował, że zatrudnienie firmy marketingowej spowodowało sześciokrotny wzrost warto-

ści marki PZKaj w stosunku do roku 2021. 

W dalszej części omawiania sprawozdania z działalności za rok 2022, prezes nawiązał do 

sukcesów sportowych zawodników we wszystkich kategoriach wiekowych. Podkreślił, że 

PZKaj znajduje się w czołówce związków sportowych i jest jedynym, którego zawodnicy od 

roku 1988 z każdych Igrzysk Olimpijskich przywożą medale. Zauważył, że rok 2022 pod 

względem medalowym był udany, o czym świadczy liczba zdobytych 136 medali we wszyst-

kich międzynarodowych konkurencjach mistrzowskich i pucharowych: 56 złotych, 47 srebr-

nych i 34 brązowe. Prezes PZKaj zaakcentował, że największy wkład medalowy wniosła grupa 

kobiet, którą trenuje Tomasz Kryk, jej wynik to m.in.: 3 złote medale, 3 srebrne i 1 brązowy  

z mistrzostw świata, z mistrzostw Europy: 4 złote, 5 srebrnych i 4 brązowe. Dodał, że trudne 

decyzje związane ze zmianą szkoleniowców innych grup, jakie musiał podjąć Zarząd, okazały 
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się trafione i efekty są już zauważalne. Na zakończenie omawiania części sportowej prezes po-

dziękował trenerom za pracę, jaką włożyli w tworzenie nowych grup oraz przekonanie do siebie 

zawodników i działaczy.  

Kolejno prezes Grzegorz Kotowicz poinformował, że udało się również pozyskać środki 

na programy z Departamentu Turystyki w kwocie 270 tys. zł i zaproponował obecnym na sali 

członkom Komisji Kajakarstwa Powszechnego o dodanie do swojej nazwy członu związanego  

z turystyką, co pozwoli w przyszłości na otwarcie większych horyzontów w pozyskiwaniu 

środków zarówno ministerialnych, jak i sponsorskich. Prezes dodał, że z Departamentu Sportu 

dla Wszystkich na programy kajakarstwa powszechnego na Program edukacji kajakowej dla 

dzieci pozyskane zostały środki w wysokości 600 tys. zł, Kajakowy Weekend Dziecka i Kajako-

we Mikołajki, to pozyskane dodatkowe 140 tys. zł. Prezes wspomniał, że w roku 2023 wyżej 

wymienione programy będą stanowiły jeden, a przyznana na nie dotacja przekracza 2 mln zł.  

W pozyskiwanie środków z Departamentu Sportu dla Wszystkich została zaangażowana rów-

nież Polska Fundacja Rozwoju Kajakarstwa, która będzie rozliczać program Aktywnym być, to 

dłużej żyć oraz złożyła wniosek na program dotyczący bezpieczeństwa na wodzie, który spotkał 

się z pełną aprobatą ministerstwa.  

Na zakończenie wypowiedzi prezes nadmienił, że w bieżącym roku pilotażowo powstał 

Ośrodek Szkolenia Sportowego Młodzieży w slalomie kajakowym, docelowo zakładane jest 

stworzenie 5-6 ośrodków i zoptymalizowanie dofinansowania dla Szkół Mistrzostwa Sportowe-

go.  

Przewodniczący Zgromadzenia podziękował prezesowi za zreferowanie sprawozdania  

i przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, przypominając jednocześnie uczest-

nikom zgromadzenia, że wszelkie wnioski do Komisji Uchwał i Wniosków należy przedkładać 

w formie pisemnej. 

 

Punkt 6 

Sprawozdanie finansowe Polskiego Związku Kajakowego za rok 2022 r. 

 

Główna księgowa Irena Gajewska przedstawiła sprawozdanie finansowe Polskiego 

Związku Kajakowego przypominając na wstępie, że coroczne Walne Zgromadzenie Członków 

PZKaj zatwierdza zbadane uprzednio przez biegłego rewidenta sprawozdanie finansowe, co 

wymuszają na Związku zapisy ustawy o rachunkowości oraz ustawy o sporcie. Irena Gajewska 

poinformowała zgromadzonych, że według opinii biegłego rewidenta sporządzone sprawozda-

nie finansowe przedstawia rzetelny i jasny obraz sytuacji majątkowej i finansowej Polskiego 

Związku Kajakowego. Sprawozdanie zostało sporządzone prawidłowo zgodnie z przepisami 

ustawy o rachunkowości w zakresie prowadzenia ksiąg rachunkowych oraz zgodnie z przyjęty-

mi zasadami polityki rachunkowości. W swoim raporcie biegły rewident uznał, że Związek 

posiada płynność finansową i nie istnieją okoliczności, które by wskazywały na zagrożenie 

kontynuacji dalszej działalności. Wynik finansowy za 2022 rok w rachunku zysków i strat za-

mknął się stratą w wysokości 72 312,74 zł, która zostanie pokryta z funduszu statutowego.  

Na działalność statutową Związku w 2022 roku wpłynęły środki w wysokości 1 110 911,89 zł,  

z których zostały pokryte koszty działalności statutowej w wysokości 1 161493,04 zł, w tym 

kwota 958 678,00 zł jako 5% udział własny, który Związek musiał wykazać do Ministerstwa 

Sportu i Turystyki, aby uzyskać dotacje na realizacje zadań publicznych. W 2022 roku z Mini-

sterstwem Sportu i Turystyki podpisanych zostało 20 umów na realizację zadań publicznych na 

łączną kwotę 24 370 578,48 zł. PZKaj zrealizował wszystkie przyznane zadania publiczne  

a złożone rozliczenia za 2022 rok zostały przyjęte przez Ministerstwo Sportu i Turystyki pod 

względem finansowym i merytorycznym. Na ostatni dzień bilansowy tj. 31.12.2022 r na ra-

chunku bankowym Związku pozostały środki w kwocie 64 747,54 zł.  
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Na zakończenie omawiania sprawozdania finansowego główna księgowa poinformowała, 

że w roku bieżącym Związek będzie realizował 12 zadań publicznych na podstawie podpisa-

nych umów z Ministerstwem Sportu i Turystyki na łączną kwotę 27 617 000,00 zł ze środków 

budżetu państwa, jak również ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. Środki finan-

sowe na rachunku bankowym PZKaj na dzień 27.04.2023 r, to kwota 339 000,00 zł. 

Przewodniczący Zgromadzenia podziękował głównej księgowej za przedstawienie spra-

wozdania i przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Punkt 7 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej przedstawił wiceprzewodniczący komisji Ryszard 

Oborski, który poinformował zebranych, że Komisja Rewizyjna w okresie sprawozdawczym 

składała się z 3 osób: Jolanty Kwinty – przewodniczącej, Ryszarda Oborskiego – 

wiceprzewodniczącego i Lesława Dumy – sekretarza. Wiceprzewodniczący poinformował, że  

w okresie sprawozdawczym Komisja Rewizyjna realizowała zadania poprzez: kontrolę 

wybranych elementów funkcjonowania biura i Zarządu PZKaj, kontrolę dokumentacji 

sprawozdawczej dotyczącej umów z MSiT, udział w posiedzeniach Zarządu PZKaj oraz analizę 

wyników badania sprawozdania finansowego sporządzonego przez biegłego rewidenta. Dodał, 

że Komisja sprawowała nadzór nad całokształtem działalności prac Polskiego Związku 

Kajakowego, dokonała kontroli i oceniła działalność Zarządu PZKaj. W wyniku powyższych 

czynności Komisja stwierdza: 

1. Realizacja zadań publicznych dofinansowanych przez MSiT prowadzona była z należytą 

starannością zarówno pod względem organizacyjnym oraz sprawozdawczym.    

2. Działalność biura prowadzona była w sposób planowy i zorganizowany, co zapewniało 

prawidłową realizację zadań statutowych. Dokumentacja biurowa prowadzona jest                     

w siedzibie PZKaj. W szczególności dotyczy realizowanych przez Zarząd zadań 

publicznych,  korespondencji zewnętrznej i działalności statutowej. 

3. Zarząd realizował działalność zgodnie ze statutem. Wszystkie posiedzenia Zarządu były 

protokołowane a podejmowane uchwały ponumerowane i rejestrowane. Łącznie odbyły się 

4 zebrania, podczas których podjęto 45 uchwał zarządowych oraz 45 uchwał w formie 

elektronicznej. Pomiędzy posiedzeniami Zarząd podejmował uchwały w formie 

elektronicznej, co pozwalało zachować ciągłość kierowania w okresie sprawozdawczym. 

4. Działalność Zarządu PZKaj prowadzona była zgodnie z Kodeksem Dobrego Zarządzania 

Polskich Związków Sportowych. 

5. W zakresie gospodarki finansowej Komisja stwierdza, że jest ona prowadzona prawidłowo 

a wydatki są należycie udokumentowane. Księgowość Polskiego Związku Kajakowego 

prowadzona jest zgodnie z przepisami obowiązującej Ustawy o rachunkowości oraz 

przyjętą przez Zarząd Polityką rachunkowości. Sprawozdanie finansowe za rok 2022 

przedstawia rzetelny i jasny obraz sytuacji majątkowej i finansowej Związku. 

6.  W 2022 roku przychody netto wyniosły  25 706 740,19 zł natomiast koszty 25 779 052,93 

zł netto. Strata wynikająca z nadwyżki kosztów nad przychodami wynosi 72 312,44 zł.                 

Istotnym dla bezpieczeństwa finansowego Związku pozostaje fakt, że fundusz statutowy na 

dzień bilansowy wynosi 166 846,27 zł. 

7. Komisja Rewizyjna zauważyła niedostateczną kontrolę nad kosztami imprezy MŚ SUP 

GDYNIA organizowanej 7-11.09.2022 r., podczas której wynik finansowy zamknął się 

stratą w kwocie 184 671,63 zł. 
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8. Badanie, ocenę i raporty Sprawozdania Finansowego PZKaj dotyczące sytuacji 

majątkowej, finansowej oraz wyniku działalności PZKaj w 2022 roku opracowało Biuro 

Biegłych Rewidentów „Eko-Bilans” Sp. z o.o., (KRS 203963, NIP 725-000-53-67, Łódź 

90-248, ul. P.O.W 29/3). Badanie zlecono na podstawie Uchwały nr 01/2021 z dnia 

09.11.2021 r. w sprawie wyboru oferty na badanie sprawozdania finansowego Polskiego 

Związku Kajakowego na lata 2021–2024. 

9. Na koniec 2022 roku PZKaj zrzeszał 156 klubów. 

 

Podsumowując wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że Zarząd Polskiego 

Związku Kajakowego we właściwy sposób realizował stojące przed nim zadania  

i w imieniu Komisji wniósł o udzielenie absolutorium.   

 

Punkt 8 

Dyskusja nad sprawozdaniem finansowym i z działalności PZKaj za rok 2022. 

 

Po sprawozdaniu Komisji Rewizyjnej przewodniczący Zgromadzenia poinformował ze-

branych, że w tym punkcie porządku obrad można podjąć dyskusję na temat przedstawionych 

sprawozdań przez prezesa i zachęcał zgromadzonych do zabierania głosu.  

Głos zabrał Tadeusz Wróblewski delegat Mazowieckiego Okręgowego Związku Kaja-

kowego, który przedstawił sytuację z działalności Okręgu i przedstawił 2 wnioski: 

1. Dotyczący umieszczania w rocznym sprawozdaniu z działalności PZKaj informacji o oso-

bach zmarłych; 

2. Dotyczący umieszczania w sprawozdaniu informacji o osiągnięciach mastersów. 

Głos zabrał prezes PZKaj Grzegorz Kotowicz, który zauważył, że przez przeoczenie 

zabrakło informacji o mastersach w sprawozdaniu. Podkreślił, że jest w stałym kontakcie z pa-

nią Anną Frejmut, która na Gali Środowiskowej została wyróżniona statuetką za swoją działal-

ność a grupa mastersów została doposażona w stroje reprezentacyjne. Dodał, że to jego decyzją 

informacje o osobach zmarłych zostały usunięte ze sprawozdania, ale to do delegatów należy 

decyzja, czy ponownie będą umieszczane w przyszłych sprawozdaniach z działalności. 

Kolejny głos w dyskusji zabrał delegat UKS Sokolik Czernin pan Piotr Ciesielski, który 

poparł wniosek delegata Wróblewskiego i poprosił o głosowanie nad poruszoną kwestią upa-

miętnienia zmarłych działaczy, ponieważ kluby zbierają materiały z Walnych Zgromadzeń.  

Wniosek 1. delegata MOZKaj został przekazany do Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

             Wobec braku innych głosów w dyskusji nad przedstawionymi sprawozdaniami prze-

wodniczący Zgromadzenia przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Punkt 9 

Sprawozdanie Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Zgromadzenia poprosił przewodniczącego Komisji Mandatowo-

Skrutacyjnej o stwierdzenie prawomocności Walnego Zgromadzenia Sprawozdawczego Człon-

ków PZKaj. 

Głos zabrał przewodniczący komisji Dariusz Białkowski, który podał informację  

o ukonstytuowaniu się komisji oraz odczytał protokół z jej prac.  

 

Komisja Mandatowo-Skrutacyjna ukonstytuowała się w składzie: 

- Dariusz Białkowski – przewodniczący KM-S PZKaj. 

- Ewelina Pilarz – sekretarz KM-S PZKaj. 
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- Maciej Piórko – członek KM-S PZKaj. 

 

Na podstawie listy obecności Komisja Mandatowo-Skrutacyjna stwierdziła, że na 156 

członków zwyczajnych  PZKaj w zgromadzeniu uczestniczy 37 delegatów, co stanowi  

24% ogólnej liczby uprawnionych przedstawicieli. Wydanych zostało 65 mandatów.  

W związku z powyższym komisja potwierdziła, że Walne Zgromadzenie Sprawozdawcze 

Członków Polskiego Związku Kajakowego w dniu 29 kwietnia 2023 r. jest prawomocne  

i zdolne do podejmowania wiążących uchwał w II terminie.  

Po stwierdzeniu prawomocności Zgromadzenia oraz jego zdolności do podejmowania 

wiążących uchwał, przewodniczący zaproponował realizację kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego PZKaj za rok 2022. 

 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia odczytał treść uchwały nr 01/2023  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego PZKaj za rok 2022 i zarządził głosowanie. 

 

Uchwała nr 01/2023 Walnego Zgromadzenia Sprawozdawczego Członków Polskiego 

Związku Kajakowego z dnia 29 kwietnia 2023 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Polskiego Związku Kajakowego za 2022 rok. 

- za – 65 głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała została przyjęta. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności PZKaj za rok 

2022. 

 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia odczytał treść uchwały nr 02/2023  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z działalności PZKaj za rok 2022 i zarządził głosowanie. 

 

Uchwała nr 02/2023 Walnego Zgromadzenia Sprawozdawczego Członków Polskiego 

Związku Kajakowego z dnia 29 kwietnia 2023 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  

z działalności Zarządu Polskiego Związku Kajakowego za rok 2022. 

- za – 65 głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymujących się – 0 głosów 

Uchwała została przyjęta. 

 

Po zakończonym głosowaniu przewodniczący Bogusław Popiela przeszedł do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

Punkt 12 

Sprawozdanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia poprosił przewodniczącego Komisji Uchwał  

i Wniosków o przedstawienie poszczególnych wniosków, które można by poddać pod głosowa-

nie. 

Głos zabrał przewodniczący komisji Wojciech Bigiel, który podał informację o ukonsty-
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tuowaniu się komisji oraz odczytał protokół z prac komisji.  

 

Komisja Uchwał i Wniosków ukonstytuowała się w składzie: 

- Wojciech Bigiel – przewodnicząca KUiW PZKaj 

- Arkadiusz Górski – sekretarz KUiW PZKaj 

- Jakub Sitkowski – członek KUiW PZKaj 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków poinformował, że do komisji wpłynęły 3 

wnioski: 

Wniosek nr 1 – Wojciecha Bigiela – przewodniczącego Komisji Dyscyplinarnej oraz delega-

ta Okręgowego Związku Kajakowego z Wrocławia, zawierającego 3 punkty: 

1) Wszystkie zapowiedzi regat powinny być ogłoszone (wysłane) w terminie regulamino-

wym – 14 dni przed imprezą. 

2) Sędzia główny przesyła wyniki regat do PZKaj lub OZKaj, w terminie regulaminowym. 

3) Komisja Dyscyplinarna PZKaj nie rekomenduje przeprowadzenia zawodów /regat/ na-

wet własnych, bez minimum sędziego głównego z licencją PZKaj. 

 

Wniosek nr 2 – Mirosława Kreczmana – delegata PKS KORONA Elbląg, zawierającego 

poddanie pod dyskusję formę zatrudnienia prezesa. 

 

Wniosek nr 3 – Tadeusza Wróblewskiego - delegata Mazowieckiego Okręgowego Związku 

Kajakowego, który zawiera 2 punkty przedstawione wcześniej Walnemu Zgromadzeniu pod-

czas dyskusji nad sprawozdaniami: 

1) Wprowadzenie do materiału sprawozdawczego rozdziału „Mastersi”. 

2) Wprowadzenie do materiału sprawozdawczego rozdziału „Pożegnania” lub „Odeszli od 

nas”. 

 

Przewodniczący Zgromadzenia udzielił głosu prezesowi PZKaj, który zaproponował, aby 

rozpatrzeniem Wniosku nr 1 zajął się Zarząd, ponieważ nie wymaga on zatwierdzania przez 

Walne Zgromadzenie, na co przewodniczący przystał. Następnie Bogusław Popiela sprostował 

wniosek nr 3 informując, że punkt 1) w nim zawarty został omówiony podczas dyskusji i nie 

wymaga głosowania. Uzupełnił, że w kolejnych sprawozdaniach z działalności PZKaj rozdział 

dotyczący działalności mastersów zostanie uwzględniony.  

Ze względu na brak innych wniosków przewodniczący Walnego Zgromadzenia Bogu-

sław Popiela przedstawił Zgromadzonym propozycję uchwały do punktu 2) złożonego do Ko-

misji Uchwał i Wniosków wniosku nr 3 delegata Mazowieckiego Okręgowego Związku Kaja-

kowego pana Tadeusza Wróblewskiego, a następnie zarządził głosowanie. 

 

Uchwała nr 03/2023 Walnego Zgromadzenia Sprawozdawczego Członków Polskiego 

Związku Kajakowego z dnia 29 kwietnia 2023 r. w sprawie zobowiązania Zarządu PZKaj 

do wprowadzenia w przyszłych sprawozdaniach z działalności rozdziału „Pożegnania”. 

- za – 39 głosów 

- przeciw – 13 głosów 

- wstrzymujących się – 13 głosów 

Uchwała została przyjęta. 

 

Po zakończonym głosowaniu przewodniczący Popiela udzielił głosu delegatowi Krecz-

manowi, który odniósł się do przedłożonego wniosku dotyczącego poddania pod dyskusję for-
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my zatrudnienia prezesa. Mirosław Kreczman zaznaczył, że nie ma wątpliwości, co do angażo-

wania się prezesa PZKaj w działalność Związku i wyjaśnił, że zatrudnienie prezesa Kotowicza 

poprzez umowę o pracę może budzić wątpliwości, ze względu na fakt, że zatwierdzenia tej for-

my zatrudnienia dokonał Zarząd przez niego zarekomendowany na Walnym Zgromadzeniu 

Wyborczym w roku 2021. Zapytał Walnego Zgromadzenia czy formuła kontraktu menadżer-

skiego nie byłaby bardziej przejrzystą i budzącą mniej wątpliwości, w której zawarty byłby 

procent wynagrodzenia prezesa od pozyskanej kwoty od sponsora.  

Głos w dyskusji zabrał delegat MOZKaj Tadeusz Wróblewski, który wyraził uznanie dla 

prezesa Kotowicza nad włożoną pracą w działalność Związku i pogratulował mu funkcji skarb-

nika w Polskim Komitecie Olimpijskim.  

W kwestii wyjaśnień prezes Kotowicz zauważył, że Zarząd został wybrany przez delega-

tów w 2021 roku i przypomniał, że za prezesury Józefa Bejnarowicza została podjęta uchwała, 

która ustanawiała wysokość wynagrodzenia od pozyskanej kwoty dla każdej osoby, która spro-

wadziła do PZKaj sponsora i jest zdania, że obecna forma zatrudnienia jest korzystniejsza za-

równo dla PZKaj, jak i niego samego, ponieważ pozyskiwanie sponsorów jest czasochłonne  

i wymaga podjęcia wielu działań, które w obecnej sytuacji uniemożliwiałyby regularną pracę 

zarobkową, a pełnienie funkcji prezesa w charakterze społecznym nie pozwoliłoby na pozyski-

wanie sponsorów. Na zakończenie prezes Kotowicz wyraził nadzieję, że docelowo pozyskane 

środki sponsorskie będą na tyle wysokie, że pozwolą na wynagrodzenie dla członków Zarządu, 

którzy angażują się w pracę dla PZKaj.  

W uzupełnieniu wyjaśnień prezesa Kotowicza przewodniczący Zgromadzenia zwrócił 

uwagę delegatom, że kompetencje i zasady zatrudnienia prezesa PZKaj są jasno określone  

w Statucie PZKaj i zgodnie z nimi została podjęta decyzja o zatrudnieniu Grzegorza Kotowicza 

na umowę o pracę.  

Wobec braku innych wniosków przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

obrad. 

           

Punkt 13 

Podsumowanie obrad. 

 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia przekazał głos prezesowi PZKaj, który podzię-

kował delegatom za podjęcie uchwał i zachęcał zgromadzonych do dalszego aktywnego wspie-

rania działań na rzecz kajakarstwa.  

 

Punkt 14 

Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia Sprawozdawczego podziękował zebranym za 

przybycie. Wobec wyczerpania porządku obrad zamknął Walne Zgromadzenie Polskiego 

Związku Kajakowego o godzinie 21.25.  

 

 

 

Przewodniczący Walnego Zgromadzenia Spra-

wozdawczego Członków PZKaj 

Bogusław Popiela 
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Sekretarz Walnego Zgromadzenia  

Sprawozdawczego Członków PZKaj 

   Piotr Szczeszek 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Agata Sosińska 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności. 

2. Uchwały Walnego Zgromadzenia Sprawozdawczego Członków Polskiego Związku Ka-

jakowego. 

3. Protokół Komisji Mandatowo-Skrutacyjnej. 

4. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

 


